

Deltagare

Mari Stensson	Sammanställande
Emma Wilhelmsson-Grubb	Ledamot
Gustaf Thulin	Ledamot
Kari Fredheim	Ledamot
Pernilla Ingvarsson	Ledamot
Luna Johansson	

1. **Mötets öppnande och godkännande av dagordning**

Mari öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. Den utskickade dagordningen godkändes.

2. **Val av justerare**

Kari valdes att justera mötesprotokollet.

3. **Föregående protokoll**

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

4. **Ärenden**

4.1 **Dispenser**

Mötet beslutade att godkänna dispens för Alvin Lindahl att delta i VM för Offshore 3J samt dispens för banlängder i Roslagsloppet.

4.2 **Vattendeflektor under däck - V-90**

Mötet beslutade att: Vattensportsektionen syn är att det är ett underåkningskydd som menas och inte en vattendeflektor under däck enligt UIMs definition.

Övrigt SR 9.4

Då denna regeltext ändrats och oklart hur, så saknas grabbhandtag samt våtdräkt. Dessa ska fortsatt gälla. Våtdräkt är dock inte krav för cockpitbåt.

4.3 **SM-veckan**

SM-veckan 2025 är AB vidare som sport. Eric Jakobsson kommer tyvärr att sluta som dragande för detta från och 2025. Vi kommer att behöva någon från sektionen som är med i framtiden, för att helt enkelt ha koll.

43.000 är budgeterat för SM-veckan. Boende ligger utöver och kommer att gå på 20.000. Elitstödet kan gå till detta enligt Kari (30.000). Alltså ber vi att boendet konteras mot Elitstödet.

4.4 Uthyrning Räddningsbåt

Förslag att vi tar 4000:- för båten dag 1 och 1000:- respektive ytterligare dag, vilket också beslutades.

Pernilla och Björn Blomquist (materialansvarig) tar fram dokumentation gällande uthyrning av båt och släp.

4.5 Höstens planer

Nu är det beslutat att SVERA ska läggas ner. Medskick från sista årsmötet var att höja medbestämmandet för klubbarna.

Mötesdatum för följande träffar beslutades:

Summer Up samt Arrangörsträff (12 oktober), samt meddela avslut av SVERA.

Regelmöte & premieringsmiddag (mitten november, 16/11)

Saker att ta upp är tex:

- Det vi diskuterar i år kommer inte in förrän 2026 om det inte är säkerhetsfrågor.
- Kari föreslog att ta upp gruppdiskussioner för respektive disciplin.
- Vad gör vi med SVERA pengar 2025 och hur mycket??

5. Rapporter

Ljusdals Jet Racing Club är ny medlem i SVEMO. Enligt Luna åkare som kört ett tag men nu startat egen klubb. Jättekul och Mari ska ringa upp och välkomna dem.

5.1 Ekonomi

5000 har gått åt sedan förra mötet. Vi har 100.000 i återstartsstöd som vi inte delat ut under året. Sista ansökningsdag är 31/7 för SVERA pengarna. Förra årets pengar måste redovisa först innan nya betalas ut.

Jonas har infört en omkastning av budgetarbetet. Varje sektion får ett tilldelat belopp och får sedan dela upp beloppet själv.

Mari påminner om att premieringsmiddagen kommer bli en kostnad.

6. Säkerhet

Pernilla berättade lite om vad som händer i Säkerhets- och Medicinska rådet.

7. UIM/SVEMO

UIM motioner som kommit in går igenom 12:e augusti. Inkomna förslag behöver gå genom SVEMO huvudstyrelse innan de skickas in till UIM.

7.1 Supervisors

Några tävlingar restar gällande supervisors. Följande är ansvariga för att finna bemanning av posterna:

Nora - Pernilla

Roslagsloppet teknisk supervisor – Mari

Dyvik teknisk supervisor – Pernilla

Kumla – Luna

Östhammar – Pernilla

7. Övriga frågor

Gustaf har fått frågan gällande avgiften som tas ut när man betalar startavgifterna med kort eller swish. Mari tar frågan vidare.

Viktigt att vi går ut med information igen gällande sista ansökningsdag för SVEMO och SVERA stöd.

8. Nästa möte

Nästa möte är tisdagen den 12:e augusti.

9. Mötet avslutades

Mari tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet
Pernilla Ingvarsson

Justerats av
Kari Fredheim